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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 
Nr. 4693/19.02.2018 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Încheiat astăzi  14.02.2018  la ședința ordinară a 
Consiliului Județean Constanța 

 
 
 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 
Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 14.02.2018, ora 13.00,                      
în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 
Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  
privind administraţia publică locală. 
 La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru-Daniel - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului Constanța, consilieri 
judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii 
direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 
          De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  
          Lipsesc următorii consilieri județeni: domnul Bizineche Adrian, doamna 
Gheorghe Adriana Veronica, domnul Lămureanu Gheorghe.    
 

X 
Ordinea de zi: 
         

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 
pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 
pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 
investiţii pe anul 2018, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” 
Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 
pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 
investiţii aferente anului 2018 pentru Direcţia Publică Judeţeană de Evidenţă a 
Persoanelor Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii, organigramei şi statului de funcţii pe anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă 
Medico-Socială Agigea. 
Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 
investiţii pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 
pentru Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii şi a  Programului de evenimente culturale, pe anul 2018 la Teatrul pentru 
Copii şi Tineret Constanţa” Căluţul de mare” Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Teatrul de 
Stat Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii şi a Proghramului de evenimente culturale, pe anul 2018 pentru Complexul 
Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 
Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Muzeul de 
Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii, Programului de evenimente culturale, organigramei, statului de funcţii pe 
anul 2018 şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Biblioteca 
Judeţeană „.N.Roman” Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

15.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 
investiţii, Programului de evenimente culturale, organigramei, statului de funcţii pe 
anul 2018 şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Centrul Cultural 
Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

16.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 
investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa, pe anul 
2018. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 
obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2018. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

18.  RETRAS - Proiect de hotărâre privind constituirea de către Consiliul Judeţean 
Constanţa a dreptului de administrare asupra unor bunuri imobile proprietate publică a 
Judeţului Constanţa în favoarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 
Burada”. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 
public al UAT municipiul Mangalia şi administrarea Consiliului Local Mangalia în 
domeniul public al Judeţului Constanţa şi administrarea Consiliului Judeţean 
Constanţa, în vederea construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării în 
vederea înfiinţării unui Centru de zi de recuperare de către Direcţia Generală de 
Asistenţă  Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 
public al UAT municipiul Medgidia și administrarea Consiliului Local Medgidia în 
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domeniul public al Județului Constanța și în administrarea Consiliului Județean 
Constanța, în vederea construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării în 
vederea înființării unui Centru de zi de către Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Constanța. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
  

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea  preluării unor bunuri imobile din domeniul 
public al UAT Lumina și administrarea Consiliului Local Lumina în domeniul public 
al Județului Constanța și în administrarea Consiliului Județean Constanța, în vederea 
construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării în vederea înființării unui 
Centru de zi de recuperare de către Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Constanța. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

22. Proiect de hotărâre privind  aprobarea modificării Studiului de fazabilitate a 
indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării investiţiilor pentru „Proiectul regional 
de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a S.C. RAJA S.A. 
Constanţa, în perioada 2014-2020. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

23. Proiect de hotărâre privind însuşirea unor bunuri imobile în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

24. Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea hotărârii Consiliului Judeţean 
nr. 168 din 30.06.2017 referitoare la exprimarea acordului cu privire la punerea la 
dispoziţia „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în 
aria de operare a S.C.RAJA S.A. Constanţa, în perioada 2014-2020” a unor bunuri 
imobile. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

25. Proiect de hotărâre privind  aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al municipiului Constanţa în domeniul public al 
Judeţului Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al municipiului Mangalia în domeniul public al 
Judeţului Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia   
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27. Proiect de hotărâre privind  aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al municipiului Medgidia în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Năvodari în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Hârşova în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Murfatlar în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Ovidiu în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Eforie în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Negru-Vodă în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al oraşului Techirghiol în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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35. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Chirnogeni  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Independenţa în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Ostrov în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Poarta Albă  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Topraisar în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Costineşti  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Tuzla în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei 23 August în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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43. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Albeşti  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Limanu  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

45. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al comunei Amzacea în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

46. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea ca membru în cadrul Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a unui consilier judeţean. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

47. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi statului de funcţii de la 
Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

48.  RETRAS - Proiect de hotărâre privind aprobarea salariilor de bază aferente anului 
2018 pentru personalul din cadrul Direcţiei de Pază a Judeţului Constanţa, în 
conformitate cu prevederile Legii cadru nr. 153/2017 privind salarizarea personalului 
plătit din fonduri publice. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

49. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform Legii serviciilor 
de transport public local nr. 92/2007, operatorului de transport  S.C. Marcon Star 
SRL. 
Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga  
 

50. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei paritare pentru atribuirea serviciului 
de transport public şi a licenţelor de traseu. 
Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
 

51. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 
aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 2018, 
în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa 
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

52. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 
drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa.  
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

53.  Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 
bunuri imobile din domeniul public al UAT Corbu în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 
 

X 
 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, tuturor! Astăzi pe ordinea de zi avem 52 de 
proiecte și un proiect pe ordinea suplimentară. Doamna Belu, vă rog frumos faceți 
prezența.   
Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 34 de consilieri județeni, ședința este legal 
constituită. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Belu, vă rog frumos să repetați, câți consilieri 
județeni sunt prezenți?   
Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 34 de consilieri județeni. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ședința este legal constituită. Avem 52 de proiecte pe 
ordinea de zi și un proiect pe ordinea suplimentară. Dau citire proiectului de pe 
ordinea suplimentară. 

- Cine este pentru ordinea suplimentară? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:  

- Cine este pentru întreaga ordine de zi? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria Montessori” 
Constanţa. 
    - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa. 
       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2018, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” 
Constanţa.  

       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:       
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 
       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii aferente anului 2018 pentru Direcţia Publică Judeţeană de Evidenţă a 
Persoanelor Constanţa.  
 
 

Dl.Crușoveanu Marian: Domnule președinte, în cadrul Comisiei de Buget                   
Finanțe, la acest proiect am stat de vorbă cu reprezentantul celor de la Direcţia       
Publică Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Constanţa, și am văzut că                                 
au un număr de 9, dacă îmi amintesc bine, calculatoare care trebuie schimbate.  

Și anul trecut am adus acest subiect în discuție iar calculatoarele care rămân, să 
facem o situație, în județ, a școlilor care  nu au nici un calculator în dotare și să le 
dăm, pentru că le pot folosi.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră, și cele care au fost 
schimbate în Consiliul Județean, și la instituțiile subordonate, vom face o centralizare 
a acestora și sunt de acord cu propunerea dumneavoastră. 
Dl.Crușoveanu Marian: Știu, dar asta am discutat și anul trecut și văd că nu s-a 
întâmplat nimic, vă rog frumos. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Se va face o centralizare, și ulterior, vom identifica                  
unitățile administrativ teritoriale care au nevoie și le vom da dumnealor. 
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Dl.Crușoveanu Marian: Da. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
            - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:    
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii, organigramei şi statului de funcţii pe anul 2018 pentru Unitatea de 
Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

 
 
Dl.Crușoveanu Marian: O secundă, vă rog.  

Tot în cadrul Comisiei de ieri am avut o discuție cu domnul director, și nu am 
putut să nu remarc pe lista de investiții a  acestei unități achiziționarea de două mașini 
de spălat profesionale în valoare de  22.000 de euro/bucata. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule manager, sunteți în sală? Vă rog frumos să 
răspundeți la întrebare. 
Dl.Crușoveanu Marian: Și atunci mi s-a explicat că sunt niște mașini foarte speciale 
și cele mai bune de pe piață, dar au venit cu o singură ofertă, deci altceva nu mai 
există decât  firma aceea MIELE. Nu știu câți dintre dumneavoastră știu, dar sunt cei 
mai scumpi de pe piață. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Sunt ferm convins că a fost o licitație.  
Dl.Crușoveanu Marian: Nu este nici o licitație! 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: A fost o ridicare pe SEAP și presupun că domnul 
director ne va răspunde exact cum s-au desfășurat lucrurile.  
Dl.Crușoveanu Marian: Dorința domnului director a fost să achiziționeze acest tip 
de mașină, nemailăsând, să spunem, ocazia nimănui să mai participe. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, vă va răspunde în 30 de secunde și 
presupun că va avea răspunsul foarte exact și obiectiv.  
Dl.Crușoveanu Marian: Vorbim de 22.000 euro. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu este o mașină de spălat pentru acasă la 4 persoane.   
Acolo este o unitate medicală unde sunt pacienți. 
Dl.Crușoveanu Marian: Cei de la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Constanţa au mașini de spălat cu capacitatea în kilograme la jumătate, în 
valoare de 22.000, dar de ron.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: O secundă, domnule consilier, la Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa sunt centre pentru copii, aici este un 
spital întreg, dar vă va răspunde domnul director.  
Dl.Preda Ovidiu: Mă așteptam să fiu întrebat, dar nu mă așteptam să fiu întrebat de 
un reprezentant al liberalilor.  
Dl.Crușoveanu Marian: Dar ce legătură are liberalismul? 
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Dl.Preda Ovidiu: Are legătură, pentru faptul că dumneavoastră faceți apologia 
lucrului ieftin și prost. Atâta timp cât o unitate sanitară are posibilitatea să 
achiziționeze un set de mașini de spălat profesionale, nu văd de ce ar exista                     
atâta efervescență distructivă, să îi spun așa. Vreau să vă spun următoarea chestiune:              
noi am încheiat aducțiunea de gaz metan.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Deci, domnule manager, să înțeleg că este  o mașină de 
spălat racordată la rețeaua de gaz metan. 
Dl.Preda Ovidiu: Exact. Deci, domnul consilier mă obligă să iau ceva ce crede 
dânsul de cuviință.  
Dl.Crușoveanu Marian: Nu v-am cerut decât să aveți mai multe oferte, nu una 
singură și cea mai scumpă.  
Dl.Preda Ovidiu: Dar nu am început licitația. Suntem în stadiul de dorință.  
Dl.Crușoveanu Marian: Atunci vorbim despre punct ochit, punct lovit. Atunci fac și 
eu o propunere: haideți să vorbim și cu cei de la RAJDP și să le cumpărăm mașini 
Hummer că sunt cele mai bune.  
Dl.Niculescu George Sergiu: Iar toate instituțiile care spală rufe din județul 
Constanța să le dotăm cu echipamente de spălat MIELE, că sunt cele mai bune.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Numai puțin, o singură întrebare: să înțeleg că ceea ce 
spuneți dumneavoastră, licitația făcută de dumnealui este nelegală?  
Dna.Belu Mariana: Nu s-a făcut licitație.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu s-a făcut nici o licitație momentan.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Nu contează. Procedura de achiziție, că e licitație, că e 
încredințare directă, că se cheltuie banul public, este nelegală?  

    Haideți să fim bărbați, acesta se numește pix, luați o hârtie și, există instituții ale 
statului care soluționează ilegalitățile și infracțiunile. Faceți dovada. Atunci nu mai 
țineți oamenii aceștia în picioare.  

Deci, puteți foarte frumos să faceți o petiție către Parchet în care să spuneți că 
licitațiile sunt trucate. Rugămintea mea este: nu mai punctați și țineți lumea în picioare 
să îi scoateți la tablă de dragul de a puncta ca imagine.  
Dl.Niculescu George Sergiu: Haideți să votăm la toate proiectele "pentru" ca să nu 
mai ținem lumea în picioare.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu trebuie să urlați. Suntem într-o 
instituție publică. Vă dau microfonul, este microfonul la presă. 

   În primul rând, aceasta este estimarea, licitația nu a fost făcută. Există situația în 
care această mașină de spălat poate costa 10.000 de euro, 7.000 de euro. Va fi o 
licitație.  
Dl.Niculescu George Sergiu: Domnule președinte, vi se pare normal să bugetăm 
maxim 22.000 de euro pentru o mașină de spălat?  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, am înțeles punctul dumneavoastră de 
vedere. Domnule consilier, vă repetați în aceeași frază. Am înțeles toți, de la început,  
punctul dumneavoastră de vedere. Dacă ne permiteți să dăm și noi explicații, le vom 
da. În primul rând: cunoașteți despre ce este vorba?  
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Dl.Crușoveanu Marian: Este vorba despre o mașină de spălat profesională.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu, permiteți să răspundă. Cunoașteți despre ce este 
vorba?  
Dl.Niculescu George Sergiu: Având în vedere că este vorba despre o listă de 
investiții, care vine la Comisia de Investiții, Patrimoniu și Infrastructură.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Faceți parte din Comisia de Sănătate?  
Dl.Niculescu George Sergiu: Nu!  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc. 
Dl.Niculescu George Sergiu: Fac parte din Comisia de Investiții, Patrimoniu și 
Infrastructură. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc. 
Dl.Niculescu George Sergiu: Este la Comisia de Investiții, Patrimoniu și 
Infrastructură. Lista de investiții vine la Comisia de Investiții, Patrimoniu și 
Infrastructură. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Lista de investiții este și la Comisia de Sănătate și la 
Comisia de Investiții, Patrimoniu și Infrastructură. 
Dl.Niculescu George Sergiu: Eu fac parte din Comisia de Investiții, Patrimoniu și 
Infrastructură. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
            - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 20 voturi pentru, 14 voturi împotrivă. 
 
 
Dl.Crușoveanu Marian: Domnule Palaz, dacă vreți, haideți să achiziționăm niște 
pixuri DUPONT. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, suntem la Consiliul Județean.                   
De politică vorbiți la PMP, la PNL, prin presă dacă doriți. Suntem la Consiliul 
Județean, votăm bugetul Consiliului Județean.     
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:    
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Constanţa.  
            - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 

2018 pentru Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
            - Cine este pentru ? Abțineri? 
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Dl.Crușoveanu Marian: O secundă. Este în sală un reprezentant al Direcţiei de Pază 
a Judeţului Constanţa? Vroiam să pun niște întrebări.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnul director Stamat este aici.  
Dl.Crușoveanu Marian: Domnule director, vroiam să vă întreb: am înțeles că s-au 
făcut angajări, în jur de 100 de persoane. Întrebarea mea este: acele angajări s-au făcut 
până la 1 ianuarie 2018 sau înainte, la 31 decembrie 2017?  
Dl. Stamat Costel: La 31 decembrie 2017.  
Dl.Crușoveanu Marian: Lucrați pe 31 decembrie, pentru că, știți că aveți o 
ordonanță și, începând cu 1 ianuarie 2018 nu mai aveți voie să angajați pe absolut 
nimeni până la sfârșitul anului. Presupun că știți, și de aceea ați făcut angajările pe 31 
decembrie 2017.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, cred că sunteți într-o eroare.  
Dl.Crușoveanu Marian:  Nu, nu sunt în nici o eroare, domnule președinte.   
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Este vorba despre instituțiile centrale.  
Dl.Crușoveanu Marian:Nu! Domnule președinte, dacă vreți vă și citesc articolul de 
lege.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna director al Direcției Juridice, doamna Banciu 
Leila, sunteți în sală, da? Continuați, domnule consilier.  
Dl.Crușoveanu Marian: Să vă și citesc. Spune așa: "Începând cu 1 ianuarie 2018, 
până la 31 decembrie 2018, se suspendă ocuparea prin concurs sau examen a 
posturilor vacante sau temporar vacante din instituţiile şi autorităţile publice, astfel 
cum sunt definite la art. 2, alin. (1), pct. 30".  
Dna.Belu Mariana: Din ce lege? Legea 500/2002, a finanțelor publice. Citiți până la 
capăt.  
Dl.Crușoveanu Marian: Vă citesc acum din Legea nr. 500/2002, privind finanţele 
publice, ce reprezintă instituțiile publice: "Instituțiile publice, denumire generică ce 
cuprinde: Parlamentul, Administrația Prezidențială, ministerele, celelalte organe de 
specialitate ale administrației publice, alte autorități publice, instituțiile publice 
autonome, precum și instituțiile din subordinea/coordonarea acestora, finanțate din 
bugete prevăzute la articolul 1 sau din bani publici". 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mai spuneți ultima frază.  
Dna.Belu Mariana: Finanțate?  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mai spuneți ultima frază. V-am spus că sunteți într-o 
eroare. Direcția de Pază se autofinanțează. Mulțumesc.  

 - Cine este pentru ?Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
 
 

Dl.Crușoveanu Marian: Domnii de la Direcția de Pază doresc să mai angajeze până 
la 600 de persoane, în condițiile în care dânșii pierd contracte. Știați că dânșii practică 
un tarif de 20 de ron/oră?  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Faceți o confuzie între Direcția de Pază și acel S.R.L. 
"Divizia de pază". Puneți-vă la punct și apoi avem o discuție la mine la birou dacă 
doriți. Vă spun să faceți un proiect și îl puneți pe ordinea de zi.  
Dl.Crușoveanu Marian: Știți că instituții subordonate Consiliului Județean, finanțate 
de Consiliul Județean nu mai au contract cu Direcția de Pază? Pentru că au prețuri 
prea mari? 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu, vă mai spun o dată, Direcția de 
Pază nu este instituție subordonată, este instituție a Consiliului Județean, vă 
mulțumesc. 

     - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 30 voturi pentru, 4 voturi împotrivă. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii şi a  Programului de evenimente culturale, pe anul 2018 la Teatrul pentru 
Copii şi Tineret Constanţa” Căluţul de mare” Constanţa. 
      - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Teatrul de 
Stat Constanţa. 
       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru 
Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 
       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Muzeul de Artă 
Constanţa. 
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            - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2018, pentru Muzeul de 
Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii, Programului de evenimente culturale, organigramei, statului de funcţii pe 
anul 2018 şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Biblioteca 
Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 
        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
15.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, listei de 

investiţii, Programului de evenimente culturale, organigramei, statului de funcţii pe 
anul 2018 şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Centrul Cultural 
Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada. 
      - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

 
 
Dl.Matei Radu Bogdan: O secundă. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult. 
Dl.Matei Radu Bogdan: Aici avem câteva întrebări și intervenții. În primul rând am 
avea nevoie de niște clarificări legate de clădirea din sediul central,  de pe bd. Tomis.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Voivozeanu, vă rog frumos. 
Dl.Matei Radu Bogdan: Pentru că știu că acea clădire aparține Consiliului Local și 
are nevoie de reabilitare profundă. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă va răspunde doamna Voivozeanu Doina, managerul 
centrului. 
Dna.Voivozeanu Doina: După cum știți, și s-a mai discutat și anul trecut exact același 
punct, îmi pare rău că ați uitat, clădirea este proprietatea Primăriei Municipiului 
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Constanța, este în administrarea Consiliului Județean de mulți ani și în readministrarea 
noastră, ca instituție.  

Clădirea trebuie reabilitată pentru că este monument de patrimoniu clasa B, are 
nevoie de întărirea fundației și de schimbarea celor două planșee care sunt din lemn. 
Lemnul, după cum bine știți și v-am spus și la comisie are o durată de viață de 
maximum 50 de ani, clădirea are peste 100 de ani, planșeele au plesnit și trebuie 
reabilitate. Costul nu este foarte mare și se poate face absolut legal din fondurile 
Consiliului Județean.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Întrebam, pentru că eu cunosc foarte bine situația. 
Mulțumesc, doamna director. Întrebam ce urmează să facem? O refacem din banii 
noștri sau din banii Primăriei? Aceasta era întrebarea. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Vreau să vă întreb ceva. Tot legat de treaba aceasta. Ca să 
vă răspund la întrebarea dumneavoastră.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Nu este nimic ilegal, nu a zis nimeni nimic legat de 
ilegalitate.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Nu, dar știți că eu sunt cu ... 
Dl.Matei Radu Bogdan: Știu, tocmai de aceea. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Când eu și colegii mei de la PMP am încercat să trec 
proiectul de hotărâre în Consiliul Local, privind această reabilitare, și anume 
recuperarea acestor bani din plata chiriei de la cel care se face vinovat, PNL-ul mi-a 
respins proiectul.  

Și acuma mă întrebați ce facem cu clădirea, și de ce băgă banii Consiliul 
Județean, și dacă ar trebui Consiliul Județean să bage bani să repare? Presa era de față.  

Proiectul meu suna în felul următor, și anume: să bage bani Primăria, după care 
banii să fie recuperați, de la cel care a afectat clădirea, prin plata chiriei. Știți foarte 
bine că SPIT-ul plătește chirie acolo. Acest proiect a fost inițiat de noi, l-am propus în 
Consiliu și dumneavoastră  l-ați respins.  

Și atunci, ce soluție avem decât să băgăm noi bani? De aceea se bagă bani 
publici acolo. Că mi-ați respins proiectul. Fără să vă supărați. Nu avem altă soluție, nu 
putem să îi lăsăm pe oamenii aceia să moară.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Mulțumim pentru intervenție.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați primit răspunsul, domnule consilier.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Da, mulțumesc. Pe lista de investiții a acestei instituții apare 
un autovehicul cu o valoare care depășește plafonul maxim. 
Dna.Belu Mariana: S-a corectat, domnule consilier.  
Dna.Voivozeanu Doina: S-a modificat. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: S-a modificat. A fost un calcul greșit.  
          - Cine este pentru ? 
 
Dl.Matei Radu Bogdan: O secundă, stați, domnule președinte, haideți să nu grăbim 
votul! Ca să avem timp să dezbatem! 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu ne grăbim, domnule consilier, dar nu suntem în 
campanie electorală.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Este de departe cea mai importantă ședință din an.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Avem treburi serioase de făcut. Dacă vreți să faceți 
politică, v-am zis, la partid puteți să faceți politică. Aici ne vedem de administrație.  
Dl.Niculescu George Sergiu: Ne cerem scuze că a greșit doamna directoare lista de 
investiții și a trecut o sumă mai mare și de aceea stăm. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu despre asta discutăm, v-am spus că s-a corectat în 
secunda în care s-a făcut observația.  
Dna.Belu Mariana: Domnule Niculescu, că dumneavoastră ați remarcat, vreau să 
veniți să vedeți că s-a corectat.  
Dl.Niculescu George Sergiu: Vă mulțumesc. 
Dl.Matei Radu Bogdan: O ultimă intervenție, pe punctul acesta, și termin.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult. 
Dl.Matei Radu Bogdan: Grupul liberal are o problemă cu faptul că în bugetul acestei 
instituții apar 250.000 de euro, echivalentul în lei, dedicate pentru evenimente 
culturale pe care noi considerăm că pot fi cu ușurință înlocuite. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Este o instituție de cultură. 
Dl.Matei Radu Bogdan: Da, dar Festivalul Vinului și Festivalul Berii nu sunt chiar 
evenimente culturale.  

Noi, tot grupul liberal, considerăm că acești bani ar putea fi mult mai bine 
folosiți, spre exemplu, la a achiziționa 40 de incubatoare pentru Secția de 
Neonatologie pentru copiii născuți prematur. Sau am putea efectua un studiu de 
fezabilitate pentru înființarea unui Spital de Psihiatrie.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați deschis un subiect  pe care nu îl cunoașteți foarte 
bine. Conduc  Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonare a Instituțiilor de 
Sănătate, Sport și Învățământ și știu bine cum stăm cu Secția de Neonatologie.  

Dacă vreți să puneți 40 de incubatoare, îmi spuneți unde le puneți în primul 
rând. Așteptați să terminăm proiectul cu Secția de Neonatologie și Maternitatea și 
apoi, vă garantez eu că vă voi susține proiectul cu cele 40 de incubatoare.  
Dl.Matei Radu Bogdan: Sunt atât de multe lucruri pe care le putem face cu acești 
bani în afară de Festivalul Vinului și Festivalul Berii. Spre exemplu, putem să 
achiziționăm toalete pentru cele 20 de școli care au toalete în curte. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles punctul dumneavoastră de vedere. Îl vom lua 
în considerare.  
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 20 voturi pentru și 14 voturi împotrivă.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa, pe anul 
2018. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2018. 
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
 
Dl.Iordache Marian: Aici discuția este mult mai lungă, domnule președinte. Eu am 
să încerc să fiu foarte scurt și să punctez doar subiectele care nouă ni s-a părut că nu 
sunt foarte în regulă.  
 Pe lângă cele două evenimente de care vorbea colegul meu mai devreme, 
Festivalul Vinului și Festivalul Berii, mai sunt obiective pe care am fi dorit să le 
includem în lista de investiții, și anume: la capitolul de sănătate, realizarea unui  
Studiu de fezabilitate privind Spitalul de Pediatrie, la capitolul de asistență socială 
Studii de fezabilitate pentru grădinile senzoriale. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, permiteți-mi să vă răspund puncual 
pentru că am mai avut această discuție ieri, la mine în birou. 

V-am spus, cu Spitalul de Pediatrie, dacă dumneavoastră doriți să faceți un 
spital în județ, nu știu dacă se poate face. Sunt demersurile făcute pentru preluarea 
acelei clădiri de la Spitalul CFR, unde să facem Spitalul de Pediatrie, așteptăm 
Hotărârea de Guvern.  
Dl.Enescu Dumitru Marius: Nu vă supărați, distrugem un Spital ca să facem altul? 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Permiteți-mi să vă răspund. Mai întâi domnului consilier 
și apoi și dumneavoastră.  
 În primul rând, Consiliul Județean nu a preluat încă, și nu preia, Spitalul CFR. 
Este vorba doar de o anexă a Spitalului CFR, și vedem dacă  Ministerul 
Transporturilor ne va da prin hotărâre acea clădire. Dacă nu, vom gândi o altă strategie 
și vom găsi o altă clădire din patrimoniul Municipiului Constanța sau din patrimoniul 
Consiliului Județean și vom face acel Spital de   Pediatrie în Municipiul Constanța, nu 
în județ, domnule consilier Iordache, pentru că Municipiul Constanța are aproximativ 
320.000 de locuitori.  
Dl.Iordache Marian: Sunt de acord, dar totuși noi suntem Consiliul Județean și nu 
Consiliu Local. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu are legătură, de  Consiliul Județean vorbim. 
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Dl.Iordache Marian: Pentru motivele discutate ieri, domnule președinte, și pentru 
cele pe care le-au expus colegii mei astăzi, noi considerăm că bugetul trebuie să sufere 
modificări ca să poată fi aprobat. Vă mulțumesc.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Trebuia să le prezentați pe toate.  
Dna.Belu Mariana: Concret. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați făcut-o în scris, domnule consilier, în data de                               
13 februarie, marți. Trebuia făcută măcar cu 12 - 14 zile înainte, să le putem lua în 
calcul la întocmirea bugetului.  
Dl.Iordache Marian: Anul trecut dumneavoastră ați organizat ședințele de Consiliu 
Județean la sfârșitul fiecărei luni. Eu nu aveam cum să știu că dumneavoastră veți 
convoca această ședință pe data de 14 februarie.  

Propunerile noastre au fost făcute la sfârșitul săptămânii trecute. Într-adevăr au 
fost înregistrate în ziua în care ați spus dumneavoastră.  

Dar luni ați publicat pe site-ul instituției bugetul. A fost ultimul proiect din cele 
52 pe care l-ați prezentat, și nu aveam de unde să știu care era conținutul acestuia.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă contrazic. Bugetul nu a fost publicat luni, Comisia de 
Specialitate s-a întrunit luni, dacă vreți să vă spun exact.  

Dacă doriți un asemenea proiect, vă promit că vom avea o discuție cu toți cei 
implicați, și, în prima ședință le vom pune pe ordinea de zi.  
 Dar, mai întâi, trebuie să aveți o fundamentare corectă, reală și echidistantă 
pentru ceea ce doriți să faceți.  

Este foarte simplu să alocăm banii. Cum? În ce fel? De ce? Sunt foarte multe 
puncte care trebuiesc atinse înainte de a lua o decizie de genul acesta. Vă mulțumesc.  
Dl.Iordache  Marian: Este în regulă. Vom fundamenta.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 20 voturi pentru și 14 voturi împotrivă. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Aș vrea să adaug ceva. Pentru proiectele pe care doriți 
să le inițiați, pentru că am observat că ați declarat că sunt 11 proiecte depuse de 
dumneavoastră la Consiliul Județean, eu am discutat cu doamna Belu și nu le-am 
regăsit. Una este să fie un proiect, una este să fie o idee.  

Un proiect durează, se lucrează, se analizează și apoi se aprobă. Vă mulțumesc.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Dacă îmi permiteți, afirmația pe care dumneavoastră ați             
făcut-o, că ați depus 11 proiecte la Consiliu, și noi, executivul, ne-am permis să le 
scoatem de pe ordinea de zi, este un abuz.  

Nu cred, și sincer, nu am văzut vreun proiect de la dumneavoastră. Cu atât mai 
mult doamna Secretar, nu are voie să vă scoată proiectul de hotărâre depus pentru 
ședință de pe ordinea de zi. Proiectul, indiferent că e prost, că e bun, se supune 
dezbaterii Consiliului Județean.  
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Făcând această afirmație, toată lumea a înțeles că ați depus niște proiecte, și 
niște chibiți de la Consiliu Județean vi le scot de pe ordinea de zi, și nu cred că e 
corect.  

Propunerile pentru niște proiecte, aceasta ar fi varianta corectă de exprimare. 
Este cu totul și cu totul altceva. De aceea, doamna Secretar dorește ca aceste lucruri să 
se lămurească.  
Dna.Belu Mariana: Aș dori să fac o precizare. Astăzi am aflat că au fost depuse 11 
proiecte. Am verificat la registratură, l-am sunat pe domnul consilier Bola, pentru că 
am înțeles că dânsul le-a depus. Hârtia avea numărul 4016/12.02.2018, am vorbit cu 
dumneavoastră, domnule consilier.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Din 12 februarie 2018. 
Dna.Belu Mariana: Am găsit-o, am verificat și, de fapt, nu era vorba de 11 proiecte,              
ci de alocări de sume pentru diferite localități din județul Constanța, pentru proiecte de 
dezvoltare locală, generic vorbind sau în principiu vorbind. 
           Știți foarte bine că noi nu putem să prindem în bugetul Consiliului Județean 
Constanța sume de bani, pentru ca noi să facem investiții pe teritoriul unei alte unități 
administrativ teritoriale. Nu ne permite Legea 273/2006, privind finanțele publice 
locale. 
 Acele cereri împreună cu listele pe care le aveați în spate, cu solicitările 
unităților administrativ teritoriale le-am transmis către Direcția Economică, pentru a fi 
avute în vedere în momentul în care vom promova acele proiecte de hotărâri privind 
alocări de sume din impozitul pe venit pentru dezvoltare rurală și pentru proiecte. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, doamna Secretar.   
Dna.Belu Mariana: În sensul acesta, vreau să înțelegeți că am făcut demersurile așa 
cum era solicitarea dumneavoastră. În nici un caz nu au fost 11 proiecte.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu au fost proiecte.   
Dna.Belu Mariana: Aș vrea să mai fac o precizare. Chiar dacă nu au fost proiecte, 
evident este datoria executivului, dacă are un  inițiator, chiar și două fraze dacă sunt 
scrise, Secretarul împreună cu aparatul de specialitate, trebuie să redacteze acel 
proiect. 

De aceea am și luat legătura cu dumneavoastră, până a vedea acel material. 
Numai că, din propunerile dumneavoastră nu puteam veni cu un proiect de hotărâre, 
nici măcar cu unul în sensul acela.  Repet, le-am predat la Direcția Economică  pentru 
ca acea comisie, în care și dumneavoastră, PNL-ul, aveți un reprezentant, să fie 
susținute și să fie aprobate alocări de sume către unitățile administrativ teritoriale 
respective.   
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc, doamna Belu.  

Domnule consilier Bola, este bună intenția dumneavoastră, dar primăriile pe 
care le-ați enumerat dumneavoastră acolo aș dori să depună solicitări la Consiliul 
Județean și Comisia de specialitate va analiza cererile dumnealor și le va aproba. 
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Dar data viitoare, v-aș ruga frumos când depuneți acele solicitări, să nu mai fie 
toate primăriile PNL. Vă mulțumesc.  Suntem la Consiliul Județean, nu discutăm 
despre Consiliile Locale de la primăriile pe care le conduceți dumneavoastră.  
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Proiectul 18 este retras. 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT municipiul Mangalia şi administrarea Consiliului Local Mangalia 
în domeniul public al Judeţului Constanţa şi administrarea Consiliului Judeţean 
Constanţa, în vederea construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării 
în vederea înfiinţării unui Centru de zi de recuperare de către Direcţia Generală de 
Asistenţă  Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT municipiul Medgidia și administrarea Consiliului Local Medgidia 
în domeniul public al Județului Constanța și în administrarea Consiliului Județean 
Constanța, în vederea construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării 
în vederea înființării unui Centru de zi de către Direcția Generală de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Constanța. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:      
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea  preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT Lumina și administrarea Consiliului Local Lumina în domeniul 
public al Județului Constanța și în administrarea Consiliului Județean Constanța, 
în vederea construirii a două case de tip familial, respectiv reabilitării în vederea 
înființării unui Centru de zi de recuperare de către Direcția Generală de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Constanța. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
22. Proiect de hotărâre privind  aprobarea modificării Studiului de fazabilitate a 

indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării investiţiilor pentru „Proiectul 
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regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a                
S.C.RAJA S.A. Constanţa, în perioada 2014-2020. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
23. Proiect de hotărâre privind însuşirea unor bunuri imobile în domeniul public al 

Judeţului Constanţa. 
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
24. Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean nr. 168/30.06.2017 referitoare la exprimarea acordului cu privire la 
punerea la dispoziţia „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi 
apă uzată în aria de operare a S.C.RAJA S.A. Constanţa, în perioada 2014-2020” a 
unor bunuri imobile. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
25. Proiect de hotărâre privind  aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al municipiului Constanţa în domeniul public 
al Judeţului Constanţa.  

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al municipiului Mangalia în domeniul public al 
Judeţului Constanţa.  

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:    
27. Proiect de hotărâre privind  aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al municipiului Medgidia în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Năvodari în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Hârşova în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Murfatlar în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Ovidiu în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Eforie în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Negru-Vodă în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
34. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al oraşului Techirghiol în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
35. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Chirnogeni  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
36. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Independenţa în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
 



25 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
37. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Ostrov în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
38. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Poarta Albă  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
39. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Topraisar în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
40. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Costineşti  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
41. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Tuzla în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
42. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei 23 August în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
43. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Albeşti  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
44. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Limanu  în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
45. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al comunei Amzacea în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
46. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea ca membru în cadrul Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a unui consilier judeţean. 
 

Aici va trebui să supunem la vot. Avem propuneri din partea grupului liberal?  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Din partea Partidului Mișcarea Populară îl propunem pe 
domnul Turcu Daniel.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mai sunt alte propuneri?  
Dl.Iordache Marian: Putem  să luăm 2 minute pauză?  
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Dl.Palaz Claudiu Iorga: Putem să luăm și 3 minute, dacă vreți.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Da, putem să luăm pauză. 

 Domnilor consilieri, din  Autoritatea Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a 
demisionat un membru de la PMP. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: E bine să țineți cont și de reprezentarea partidelor în fiecare 
comisie.  
Dl.Iordache Marian: Eu sunt membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 
Constanţa și vreau să vă spun că domnul Goidea a fost un consilier foarte activ. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Nu cred că este problema dumneavoastră. Nu a comentat 
nimeni nimic.  
Dl.Iordache Marian: PNL-ul are deja un reprezentant în comisia Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publică Constanţa. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Bun, vă mulțumesc mult de tot. Deci supun la vot, doamna 
Secretar.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Putem trece mai departe și rezultatul îl vom comunica 
ulterior.  
47. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi statului de funcţii de la 

Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Proiectul 48 este retras.    
49. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 

efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform                           
Legii serviciilor de transport public local nr.92/2007, operatorului de transport                        
S.C. Marcon Star SRL. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
50. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei paritare pentru atribuirea 

serviciului de transport public şi a licenţelor de traseu. 
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
51. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 

aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 
2018, în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 
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           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
52. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa.  
           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:     
53.  Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al UAT Corbu în domeniul public al 
Judeţului Constanţa. 

           - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 34 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule lider de grup, domnule Iordache, domnul 
manager Preda a venit cu o idee foarte bună, haideți să desemnăm în comisia de 
licitație o persoană de la grupul liberal.  
Dl.Crușoveanu Marian: Domnule președinte, nu cred că vorbim de legalitate.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Oportunitatea este clară, avem nevoie de mașini de 
spălat, e clar.   
Dl.Crușoveanu Marian: Da, dar nu una de 22.000 de euro.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ascultați-mă puțin. Mergeți, un inginer din cadrul 
grupului liberal, să facă parte din comisia de licitație. Recomandați-mi din grupul 
liberal un inginer care se pricepe la așa ceva. Am înțeles deci, consilierii PNL nu vor 
să participe.  
 
 
Dl.Donțu Gheorghe: Bună ziua. Haideți să anunțăm rezultatul votului consilierilor.           
Din 33 de voturi  exprimate, 33 de voturi valabile, zero voturi anulate, 15 voturi 
pentru și 18 voturi împotrivă. Acesta este rezultatul.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Nu este o problemă, vă mulțumesc mult. Problema este 
pentru cei care ați votat împotrivă, gândiți-vă cum funcționează Autoritatea Teritorială 
de Ordine Publică Constanţa, pentru că dumneavoastră aveți o comisie care nu e legal 
constituită. Citiți legislație și după aceea vorbiți. Vedeți că aveți de învățat.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Muțumesc foarte mult, declar ședința închisă și, La 
mulți ani!, tuturor îndrăgostiților.  

x 
Președinte,  

Țuțuianu Marius Horia 

 

                Secretar al Județului,  

   Belu Mariana 

 Întocmit,  

                                                                                       Pîrvu Lidia 


